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Geachte heren H., S., V. en mevrouw K., 

 

Hartelijk dank voor uw brief van 20 september waarin u gezamenlijk een oproep 

doet aan de Staatssecretaris om een extra budget beschikbaar te stellen voor de 

functiemix VO. Omdat ik voorzitter ben van het bestuurlijk overleg, wordt uw brief 

door mij beantwoord. 

 

U beschrijft in uw brief dat het macrobudget voor de functiemix door verschillende 

ontwikkelingen sinds de vaststelling van dat budget in 2008, niet meer toereikend 

dreigt te zijn voor het realiseren van de toen afgesproken einddoelen. 

 

Vanaf het voorjaar 2012 zijn er vanuit de VO-sector signalen ontvangen met 

betrekking tot dreigende problemen ten aanzien van de betaalbaarheid van de 

uitvoering van het Convenant Leerkracht van Nederland. Daar heeft CentERdata 

op ons verzoek onderzoek naar gedaan. In het najaar van 2012 zijn de 

uitkomsten van het onderzoek gemeld in de tripartiete werkgroep die de 

uitvoering van de functiemix monitort. De uitkomsten bevestigden de signalen. Er 

is vervolgens veel werk verricht om de uitkomsten van de berekeningen te 

valideren en een helder beeld te krijgen van de omvang en aard van de tekorten 

en oplossingen voor individuele scholen. 
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Onze referentie 

551419 
In het voorjaar 2013 hadden de VO-raad en de vakbonden behoefte dit overleg 

bestuurlijk op te schalen. In mei 2013 is afgesproken dat drie 

oplossingsrichtingen zouden worden verkend binnen het beschikbare budget. De 

volgende mogelijke oplossingen zijn onderzocht: 

• hanteren van absolute streefpercentages; 

• generieke verlaging van de groeipercentages; 

• afspraken op bestuursniveau. 

 

De opties zijn op ambtelijk niveau uitgewerkt en er is hierover veelvuldig overleg 

geweest. Dit heeft geresulteerd in een breed gedragen oplossing binnen het 

budgettaire kader. Op 28 oktober a.s. verwacht ik met u op bestuurlijk niveau de 

uitgewerkte oplossingsrichting te bespreken. Uw brief, waarin u een verzoek doet 

voor extra budget, komt dan ook onverwacht. 

 

Ik hecht er aan ons tripartiet overleg, op zowel ambtelijk als bestuurlijk niveau, te 

continueren om gezamenlijk tot een passende, beleidsrijke oplossing te komen. 

Hierbij blijven opleiding, carrièremogelijkheden en een gedegen 
personeelsbeleid centraal staan. 
 
De staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 

namens deze, 

 

de directeur-generaal Primair en Voortgezet Onderwijs, 

 

 

 

 

A. de Jong 


